

Akta Perlindungan Data Peribadi (PDPA)

DASAR PRIVASI

Merujuk kepada Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 ("PDPA"), Yayasan TFM (No. Syarikat: 800846-T) ("**Teach For Malaysia**") prihatin dan komited untuk melindungi maklumat peribadi dan privasi anda. Tujuan dasar privasi ini ("**Dasar**") adalah untuk menyediakan anda dengan maklumat mengenai data peribadi anda yang mungkin diproses oleh pihak kami dan cara kami melakukannya. Untuk tujuan Dasar ini, "**Data Peribadi**" hendaklah mempunyai erti yang ditakrifkan di bawah PDPA. Melainkan yang dinyatakan sebaliknya, semua terma-terma berhuruf besar di sini hendaklah mempunyai erti yang sama seperti yang ditetapkan di bawah PDPA.

Pengumpulan Maklumat Peribadi

Untuk membolehkan kami memproses derma anda dan beroperasi secara efisien, kami perlu mengumpul maklumat peribadi relevan anda sama ada secara manual atau melalui laman web kami. Maklumat peribadi yang dikumpulkan oleh kami mungkin dalam bentuk tetapi tidak terhad kepada nama, nombor kad pengenalan, alamat, butiran akaun bank, nombor telefon, butiran kad kredit, butiran perniagaan atau apa-apa maklumat lain yang ditetapkan oleh PDPA (secara kolektif "**Data Peribadi**").

Tujuan Memproses Data Peribadi

Teach For Malaysia memproses Data Peribadi anda hanya untuk tujuan tertentu dan terhad.

Anda bersetuju bahawa semua Data Peribadi yang dikumpulkan dan / atau diproses oleh Teach For Malaysia termasuk tetapi tidak terhad kepada tujuan berikut:

1. Untuk berkomunikasi dengan anda;
2. Untuk memberitahu anda tentang perkembangan terkini organisasi kami;
3. Untuk menjawab pertanyaan anda;
4. Untuk menghantar promosi terbaru;
5. Untuk memproses segala permohonan yang diperlukan;
6. Untuk tujuan pemasaran dan penyelidikan;
7. Untuk semua tujuan lain yang berkaitan dengan mana-mana perkara di atas.

Pendedahan kepada Pihak Ketiga Data Peribadi Anda



Registered as TFM Foundation (919785 P)
A Ministry of Finance tax exempt organisation

Teach For Malaysia boleh mendedahkan Data Peribadi anda kepada sekutu atau pihak ketiga kami yang melaksanakan perkhidmatan bagi Teach For Malaysia dan dengan berbuat demikian, kami akan mematuhi semua undang-undang, peraturan dan piawaian industri yang terpakai.

Penerimaan Dasar

Anda diberi notis bahawa pemprosesan derma anda hanya akan berjaya apabila anda menerima dan bersetuju dengan terma Dasar Privasi ini, di mana penerimaan dan persetujuan yang nyata akan dibuktikan oleh anda dengan satu klik atau menyemak atau menunjukkan dengan sewajarnya pada bahagian persetujuan yang relevan borang pendaftaran atau dokumen lain yang mungkin diberikan kepada anda, mengikut mana-mana yang berkenaan.

Dengan menandakan penerimaan tentang terma Dasar Privasi ini, anda akan dianggap telah bersetuju secara nyata terhadap pemprosesan Data Peribadi oleh Teach For Malaysia atau mana-mana ejen, pekerja, rakan kongsi dan / atau kontraktor untuk tujuan seperti yang dinyatakan.

Anda dengan ini bersetuju dan menerima bahawa dengan mendaftarkan dan / atau terus menyumbang kepada Teach For Malaysia, anda memberi kuasa dan membenarkan Data Peribadi anda untuk diproses oleh dan jika diperlukan, didedahkan kepada kelas pihak ketiga sebagaimana yang dikenal pasti oleh Teach For Malaysia untuk tujuan Teach For Malaysia memproses sumbangan anda kepada organisasi ini.

Penarikan Balik Persetujuan

Walau apa pun yang bertentangan, anda boleh menarik balik persetujuan anda untuk Teach For Malaysia untuk memproses mana-mana Data Peribadi anda atau mana-mana bahagian atau bahagian yang sama dengan menghantar ke Teach For Malaysia di alamat yang ditetapkan di bawah notis penarikan bertulis dalam tempoh yang ditetapkan di bawah PDPA. Teach For Malaysia akan mengambil semua langkah yang perlu untuk menguatkuasakan penolakan persetujuan anda, setakat mana pengeluaran itu tidak bertentangan dengan mana-mana undang-undang lain yang berkaitan dengan Teach For Malaysia.

Jika anda tidak ingin Data Peribadi anda dikongsi dengan mana-mana pihak lain, sila maklumkan kepada kami secara bertulis di maklumat komunikasi seperti yang diberikan di bawah.



Registered as TFM Foundation (919785 P)
A Ministry of Finance tax exempt organisation

Atas permintaan bertulis, anda diberikan akses kepada semua Data Peribadi yang dipegang atau disimpan atau diproses oleh Teach For Malaysia. Untuk mengelakkan kekeliruan, "akses" bagi tujuan peruntukan ini bermakna pemberitahuan Data Peribadi anda yang diproses oleh atau bagi pihak Teach For Malaysia dan mempunyai salinan Data Peribadi yang disampaikan kepada anda dalam bentuk yang dipilih oleh Teach For Malaysia.

Pembetulan Data Peribadi

Anda boleh pada bila-bila masa membuat permintaan bertulis kepada Teach For Malaysia untuk membetulkan mana-mana Data Peribadi anda yang tidak tepat, tidak lengkap, mengelirukan atau maklumat yang tidak lagi diguna pakai dan Teach For Malaysia, setelah menerima surat bertulis anda meminta pembetulan, mengambil semua langkah yang perlu untuk memberi kesan kepada pembetulan tersebut.

Sila salurkan sebarang permintaan untuk menarik balik persetujuan atau meminta akses dan / atau pembetulan kepada Data Peribadi seperti berikut:

Teach For Malaysia Partnership Development/Donation Support Team

Alamat : Level 1, Ming Annexe, 9, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur, Malaysia
Telefon : 603 2026 0700
Faks : 603 2026 0701
E-mel : donation.support@teachformalaysia.org

Perubahan kepada Dasar ini:

Teach For Malaysia boleh menyemak dan mengemaskini Dasar ini dari semasa ke semasa untuk mencerminkan perubahan undang-undang dan perubahan dalam pengajaran, dasar, prosedur dan struktur Teach for Malaysia. Kami akan memberitahu anda, di mana sesuai supaya anda akan sentiasa mengetahui maklumat yang kami kumpulkan, bagaimana kami boleh menggunakan maklumat itu dan sama ada kami akan mendedahkannya kepada pihak tertentu. Kami akan meminta persetujuan anda terhadap apa-apa perubahan jika sesuai tetapi sebaliknya dengan terus membenarkan kami memproses maklumat peribadi anda yang anda bersetuju dengan pemprosesan seperti yang diterangkan dari semasa ke semasa.



Registered as TFM Foundation (919785 P)
A Ministry of Finance tax exempt organisation

Anda juga boleh menghubungi Teach For Malaysia di alamat yang dinyatakan di atas untuk mendapatkan versi terkini Dasar ini pada bila-bila masa.

Dengan menerbitkan Dasar ini di laman web ini, kami akan menganggap penderma kami telah diberitahu dan bersetuju dengan pemprosesan Data Peribadi anda untuk tujuan dan setakat yang dinyatakan di atas.